

Admission Requirements

入學要求

1) Diploma in Dental Surgery Assisting 牙科手術助理員文憑

- (1) Five subjects, including English Language, attaining Level 2 or above in HKDSEE * or equivalent; or
 - * *Apart from English Language, the other four subjects could be:-*
 - *“Attained” or above in Applied Learning (ApL) subjects [subject to a maximum of two ApL subjects], or*
 - *Grade E or above in other language subjects.*
- (2) Five subjects, including English Language#, attaining Grade E/ Level 2 or above in HKCEE, or equivalent; or
 - # *For English Language (Syllabus A) in pre-2007 HKCEE, only Grade C or above will be considered.*
- (3) Diploma Yi Jin; or
- (4) Aged 21 or above at the start of the commencing academic year; or
- (5) Minimum 1-year full-time working experience as a Dental Surgery Assistant.
- (6) Applicants for the 2-year Part-time Day Release course should be currently employed and will continue to work as a DSA if they are accepted for the course.

- (1) 香港中學文憑考試五科(包括英國語文) 達第二級或以上*，或同等學歷； **或**
 - * 除英國語文科外，其餘四科成績可為：
 - 應用學習科目「達標」或以上[最多計算兩科]，或
 - 其他語言科目達E級或以上
- (2) 香港中學會考五科(包括英國語文#) 達E級/ 第二級或以上，或同等學歷； **或**
 - # 若申請人應考2007年前的香港中學會考英國語文(課程甲)，成績則須達C級或以上。
- (3) 完成毅進文憑或同等學歷； **或**
- (4) 於開學時年滿21歲； **或**
- (5) 最少一年全職牙科手術助理員工作經驗
- (6) 報讀兩年日間兼讀制課程的學員必須為現職牙科手術助理員，並於在學期間持續受僱於相同職位

2) Advanced Diploma in Dental Technology 牙科工藝高等文憑

- (1) Five subjects, including English Language, attaining Level 2 or above in HKDSEE * or equivalent; or
 - * *Apart from English Language, the other four subjects could be:-*
 - "Attained" or above in Applied Learning (ApL) subjects [subject to a maximum of two (2) ApL subjects], or
 - Grade E or above in other language subjects.
- (2) Five subjects, including English Language#, attaining Grade E/ Level 2 or above in HKCEE, or equivalent; or
 - # *For English Language (Syllabus A) in pre-2007 HKCEE, only Grade C or above will be considered.*
- (3) Diploma Yi Jin ; or
- (4) Aged 21 or above at the start of the commencing academic year.

- (1) 香港中學文憑考試五科(包括英國語文) 達第二級或以上*，或同等學歷； 或
 - * 除英國語文科外，其餘四科成績可為：
 - 應用學習科目「達標」或以上[最多計算兩科]，或
 - 其他語言科目達E級或以上
- (2) 香港中學會考五科(包括英國語文#) 達E級/ 第二級或以上，或同等學歷； 或
 - # 若申請人應考2007年前的香港中學會考英國語文(課程甲)，成績則須達C級或以上。
- (3) 完成毅進文憑或同等學歷； 或
- (4) 於開學時年滿21歲

3) Higher Diploma in Dental Hygiene 牙科衛生護理高級文憑

Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination (HKDSEE)

- Level 2 or above in five subjects* (including English Language and Chinese Language#); AND
- Level 2 or above in Biology or Level 3 or above in Combined Science (Biology), or equivalent;

OR

Other Qualifications

- Diploma in Foundation Studies; or
- Diploma Yi Jin; or
- Equivalent qualifications (e.g. HKALE, GCE A-level, International A-level, IB Diploma, SAT) will be considered by the College.

Special consideration may be given to applicants who have experience of working in a dental clinic and / or are holders of a Diploma in Dental Surgery Assisting or an equivalent qualification.

Applicants who do not possess the above academic qualifications but are aged 21 or above with relevant working experience will be considered on individual merit.

- * Applicants are allowed to use not more than two Applied Learning (ApL) subjects in the application. The recognition of the ApL subjects is as follows:
 - “Attained with Distinction (II)” is deemed equivalent to Level 4 or above in the HKDSEE;
 - “Attained with Distinction (I)” is deemed equivalent to Level 3 in the HKDSEE; and
 - “Attained” is deemed equivalent to Level 2 in the HKDSEE.
- ApL Chinese (for non-Chinese speaking students) would be accepted as an alternative Chinese Language qualification.

香港中學文憑考試

- 五科*（包括英國語文及中國語文#）第二級或以上；及
- 生物科考獲第二級或以上，或組合科學（生物）第三級或以上，或具同等學歷。

或

其他學歷

- 完成基礎專上教育文憑；或
- 完成毅進文憑或同等學歷；或
- 學院亦會考慮同等學歷（如：普通教育文憑高級程度考試、國際高級程度考試、學術能力評估測試、國際文憑大學預科課程）之申請。

申請人如具牙科手術助理員工作經驗或持有牙科手術助理員文憑，將獲個別考慮。

申請人如未能符合以上入學資格，但年滿二十一歲並具相關工作經驗，學院亦會考慮其申請。

備註：

* 可包括不多於兩科應用學習科目：

- 「達標並表現優異(II)」相等於香港中學文憑考試第四級或以上；
- 「達標並表現優異(I)」相等於香港中學文憑考試第三級；
- 「達標」相等於香港中學文憑考試第二級。

應用學習中文（非華語學生適用）可作為中國語文科的資歷。